
Fauske Ungdomsråd 14.5.12 
 

Referat. 

 

Saksliste: 

 

 

Sak 7/12:  Valg av møtereferent:  

- Terje Valla 

 

Sak 8/12:  Godkjenne møtereferat:  

- Godkjent møtereferat fra forrige møte uten anmerkninger. 

 

 

Sak 9/12: Kulturkortet. Oppgaver fra sist møte. 

Oppfølging av sak fra sist møte. For få hadde utført oppgaven, og det ble bestemt at 

rådets medlemmer skulle få utvidet frist framover for å prøve å få flest mulig avtaler 

på plass knyttet opp mot kulturkortet. 

Referat fra forrige møte var ved en feiltakelse bare lagt på kommunens hjemmeside, 

og dermed var det flere av rådets medlemmer som ikke var sikre på oppgavene sine. 

Referat fra forrige møte sendes ut sammen med referat fra møte 14. mai.  

 

Ordfører og leder av ungdomsrådet, Mathias Sørensen, undertegnet den nye avtalen 

for Kulturkortet i fellesskap. 

 

Sak 10/12:  Skolestruktur i Fauske. Debatt: 

Brev og varsel om høringsuttalelse ble lest opp i rådet og forklart for medlemmene. 

Rådet har frist til 1. juni med å sende inn en felles uttalelse til Fauske kommune ved 

Rådmannen angående rådets syn på skolestrukturen. Rådet ønsket eget møte om 

saken, og leder kaller dermed inn til eget møte, fredag den 18. mai klokken 13.00 – 

15.00 på administrasjonsbygget.  

 

Folkemøte sentrum, 15. mai – 2 representanter fra ungdomsrådet stiller på 

folkemøtet. Mathias Sørensen og Marius Granmo. 

 

Folkemøte Valnesfjord, 21. mai – rådets medlemmer som tilhører kretsen oppfordres 

til å stille. 

 

Sak 11/12:  Eventuelt: 

- Facebook-gruppe for Ungdomsrådet er opprettet. Meld dere inn der og få 

oppdateringer. 

- Kommunen har opprettet Politiråd. Lensmann skal møte på 1. møte i 

ungdomsrådet etter konstituerende møte på starten av nytt skoleår. 

 

 

 

Ref. Terje 


